
 
Toholampi kommunstyrelses begäran om utlåtande om placeringen av Toholampi 
kommuns brandstation och dess funktionalitet - Toholammin kunnanhallituksen 
lausuntopyyntö Toholammin kunnan paloaseman sijoitukseen ja toiminnallisuuteen 
 
MÖVÄLSTY 16.05.2022 § 49  
  
 
 
Beredare räddningsdirektör Jaakko Pukkinen, räddningschef Terho Pylkkänen, 

serviceområdeschef Oskar Hagström, förstavårdschef Jukka 
Palokangas och tekniska direktören Pekka Nevanperä 
 
Beredningstexten finns i det finskspråkiga protokollet på finska. 
 
 

Förslag till beslut Välfärdsområdesstyrelsen beslutar anteckna den redogörelse som 
fåtts för kännedom och för en diskussion utifrån den för att ge 
instruktioner för fortsatt beredning. 
 

Beslut Redogörelsen antecknas för kännedom. Välfärdsområdesstyrelsen 
beslutade dessutom att Toholampi kommundirektör och ordförande 
för Toholampi kommunstyrelse kallas till välfärdsområdesstyrelsen 
sammanträde 1.6.2022 för att höras i ärendet. Dessutom ordnas det 
möjlighet för gemensam diskussion om ärendet mellan 
välfärdsområdesstyrelsen, representanter för Toholampi kommun 
samt räddningsväsendets och förstavårdens representanter. 
 
Ant. Räddningsdirektör Jaakko Pukkinen, räddningschef Terho 
Pylkkänen, serviceområdeschef Oskar Hagström och 
förstavårdschef Jukka Palokangas föredrog ärendet vid 
sammanträdet. 

 
 
MÖVÄLSTY 01.06.2022 § 58    
27/00.02.18/2022    
 
 
Beredningen tf välfärdsområdesdirektör Minna Korkiakoski-Västi 

 
Beredningstexten finns i det finskspråkiga protokollet på finska. 

 
Förslag till beslut Det antecknas för kännedom att Toholampi kommun hörts i ärendet, 

och det förs en gemensam förhandling som stöd för fortsatt 
beredning. 
 

Beslut Redogörelsen i ärendet som presenterades av representanter för 
Toholampi kommun (kommundirektör Jukka Hillukkala och 
kommunstyrelsens ordförande Ville Suomala) antecknades för 
kännedom. Efter att kommunen hörts fördes det en diskussion för att 
kartlägga situationen som helhet i närvaro av räddningens och 
förstavårdens experter. 
Utifrån diskussionen lade tf välfärdsområdesdirektören i samband 
med beslutsfattandet fram ett förslag som utvidgade det ursprungliga 



förslaget: 
Välfärdsområdet inleder en utredning gällande lokaler så att målet är 
en gemensam lokallösning för räddningsväsendet och förstavården 
för att möjliggöra integration i verksamheten. När det gäller lokalens 
läge beaktar man så god tillgång till räddnings- och 
förstavårdstjänster som möjligt i välfärdsområdet. Det kompletterade 
förslaget den föredragande lagt fram godkändes enhälligt. 
 
Ant. de tjänsteinnehavare som varit närvarande vid sammanträdet 
med närvaro- och yttranderätt var frånvarande från sammanträdet 
under den tid kommunen hördes. 


